
LVF Jaunatnes komisijas sēde Nr. JK-2024-7 

2024.gada 4.jūnijā, plkst. 11:00 

ZOOM platformā 

 

Piedalās Latvijas Volejbola federācijas (LVF) Jaunatnes komisijas locekļi: Māris VENSBERGS, 

Liene LIBERE, Ingūna VALDMANE, Liene ĶIKUSTE, Gatis OLTE 

Pieaicinātie: Sandra BUDKĒVIČA, Kārlis VOLODINS 

Sēdi protokolē: Liene LIBERE 

DARBA KĀRTĪBA 

1. Sporta skolu atsūtītie priekšlikumi par LJČ 

2. Reģionālās izlases 

 

Sēdi atklāj un vada Latvijas Volejbola federācijas (turpmāk tekstā – LVF) Jaunatnes komisijas 

vadītājs Māris VENSBERGS.   

 

Par 1.punktu: LVF Jaunatnes komisijas loceklis Gatis OLTE : Aicina komisijas locekļus turpināt 

izskatīt sporta skolu iesūtītos priekšlikumus un turpināt ar Smiltenes sporta skolas 

priekšlikumiem – ierosinājums vairāk spēlēt darba dienu vakaros, lai treneriem tik daudz 

nepārklātos sacensības. 

 

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Kārlis Volodins, Gatis Olte, Liene Ķikuste 

 

Nolēma: Ja treneri netiek uz sacensībām, tad iespējams taisīt brīvprātīgo līgumu, lai oficiāli 

komanda varētu startēt sacensībās bez sava trenera. Šo vēl apstiprinās LVF jurists vai tas ir 

juridiski pareizi.  

 

LVF Jaunatnes komisijas loceklis Gatis OLTE : Turpina ar Vecumnieku sporta skolas 

priekšlikumiem. Nepieļaut komandu krasas atšķirības pamatturnīrā un play-off kārtās. 

Respektīvi ir vairākas komandas kur ir izlašu audzēkņi, kuri savā vecuma grupā LJČ nepiedalās 

spēlēs un pienāk klāt tikai uz izslēgšanas spēlēm. Kalendāra ritmiskums ir priekšlikums no 

vairākām sporta skolām un sezonas garumu. Vajadzētu plānot lai nebūtu lieli pārtraukumi un 

beigās jāspēlē vairākas nedēļas nogales pēc kārtas, kā arī laicīgi vajadzētu būt sacensību 

kalendāriem uz attiecīgo sabraukumu. Turpina ar Vecumnieku sporta skolas priekšlikumiem 

par reklāmas pusi LJČ un tiešraidēm no spēlēm. 



 

Diskusijā iesaistās: Liene Ķikuste, Gatis Olte, Māris Vensbergs, Sandra Budkēviča, Kārlis 

Volodins, Liene Libere, Ingūna Valdmane 

 

Nolēma: Neko nemainīt komandu sastāvos LJČ. Nākamajā sezonā 1. un 4.maijā neielikt LJČ 

sabraukumus. Nākamajā sezonā paātrināt pieteikšanās termiņu, lai varētu pēc iespējas ātrāk 

sastādīt kalendāru, piemēram lai tas būtu gatavs jau augusta vidū/beigās. Plānojam tikšanos 

ar tiesnešu komisiju, lai izrunātu aktualitātes par tiesnešu trūkumu. Nākamajā sezonā 

aktualizēt video translāciju jautājumu un rast kādu vienotu sistēmu vai dokumentu, kur būtu 

iespējams dabūt tiešraides uz notiekošajām LJČ spēlēm. 

 

LVF Jaunatnes komisijas loceklis Gatis OLTE : Turpina ar Rīgas Volejbola skolas 

priekšlikumiem. 9. un 12.klašu skolēniem sacensības pabeigt līdz maijam. U-12 un U-13 

vecuma grupās sacensības arī ievietot lielajā kalendārā, nevis vienkārši ielikt datumus līdz 

kuram ir jāizspēlē grupu spēles. Mainīt punktu skaitīšanas sistēmu, kur par uzvaru 3:0 un 3:1 

uzvarētājs iegūst 3 punktus, zaudētājs 0, par uz varu 3:2 uzvarētājs iegūst 2 punktus, 

zaudētājs 1. Aktualizē tiesnešu jautājumu finālposmos un mazajās vecuma grupās, kā arī 

kursu trūkumu sezonas laikā.  

 

Diskusijā iesaistās: Sandra Budkēviča, Kārlis Volodins, Liene Libere, Liene Ķikuste, Gatis Olte 

 

Nolēma: Punktu skaitīšanas sistēmu atstāt izskatīt nākamajās sēdēs un nobalsot. Tiesnešu 

jautājumu aktualizēt nākamajās sēdēs un tikties ar tiesnešu komisiju par iespējām risināt 

tiesnešu trūkumu. Plānojam jūnija beigās taisīt treneru sapulci, kur visi treneri tiks informēti 

par izmaiņām un aktualitātēm gaidāmajā sezonā. Provizoriski nolikums LJČ tiek izstrādāts līdz 

7.jūlijam, pietikšanās termiņš 14.jūlijs, izspēļu sistēma līdz 21.jūlijam un tad sastādīt 

kalendāru līdz augusta vidum. 

 

Par 2.punktu: LVF Jaunatnes komisijas vadītājs Māris VENSBERGS : Iepazīstina ar savu 

reģionālo izlašu sadalījumu, sadalījums iepriekš arī tika nosūtīts komisijas locekļiem un bija 

iespēja arī ar to iepazīties pirms šīs komisijas sēdes. Meitenes plānots sadalīt 4 reģionos, jo 

viņas ir vairāk pēc skaita, zēnus 2 reģionos.  Reģionālajās atlasēs būtu jāpiedalās arī attiecīgā 

reģiona treneriem, būtu nepieciešams jau laicīgi ielikt LJČ kalendārā logus, lai visi treneri 

tiktu arī uz šīm reģionālajām atlasēm. 



 

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Liene Ķikuste, Kārlis Volodins, Gatis Olte 

 

Nolēma: Nodot jaunajam LVF sporta direktoram nodot mūsu sagatavoto materiālu un 

izrunāt ar viņu plānus par reģionālajām izlasēm.  

 

Sakarā ar visu jautājumu izskatīšanu un lēmumu pieņemšanu, LVF Jaunatnes komisijas 

vadītājs Māris VENSBERGS  pasludina LVF Jaunatnes komisijas sēdi par slēgtu. 

 

LVF Jaunatnes komisijas sēdi vadīja: 

Māris VENSBERGS, 

LVF Jaunatnes komisijas vadītājs 

 

LVF Jaunatnes komisijas sēdi protokolēja: 

Liene LIBERE 

LVF Jaunatnes komisijas locekle 


